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Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

5/2017 seje Zdravstvenega sveta, ki je potekala v sredo, 7. junija 2017, v veliki sejni sobi v 

pritličju Ministrstva za zdravje RS, Štefanova 5, Ljubljana, s pričetkom ob 15. uri. 

 

 

PRISOTNI ČLANI ZS:  

 prof. dr. Franc Strle, predsednik, 

 prof. dr. Tadej Avčin, 

 prof. dr. Janez Ţgajnar, 

 prof. dr. Radovan Hojs, 

 prof. dr.  Maja Sočan, 

 asist. mag. Franc Vindišar, 

 prof. dr. Mitja Košnik, 

 mag. Peter Poţun, 

 mag. Suzana Jarc, 

 Nada Irgolič, 

 dr. Aleksandra Stjepanovič Vračar. 

 

OSTALI PRISOTNI:  

 dr. Ana Medved, drţavna sekretarka, 

 Tanja Mate, generalna direktorica Direktorata za zdravstveno varstvo, 

 mag. Urban Krajcar, generalni direktor Direktorata za znanost, Ministrstvo za 

izobraţevanje, znanost in šport, 

 Petra Ţagar, Sektor za znanost, Ministrstvo za izobraţevanje, znanost in šport, 

 dr. Eva Batista, Sektor za znanost, Ministrstvo za izobraţevanje, znanost in šport, 

 asist. dr. Barbara Faganel Kotnik, vodja delovne skupine za koagulacijske faktorje pri 

komisiji Ministrstva za zdravje za preskrbo s krvjo, 

 prim. Maja Benedik Dolničar, predsednica strokovnega sveta Društva hemofilikov 

Slovenije, 

 dr. Robert Medved, Direktorat za zdravstveno varstvo, 

 mag. Anja Bračko, Sektor za razvoj zdravstvenega varstva. 

 

OPRAVIČENO ODSOTNI:  

 prof. dr. Tonka Poplas Susič, 

 prof. dr. Adolf Lukanović, 

 prof. dr. Maja Rus Makovec, 

 asist. dr. Andreja Čufar, 

 prof. dr. Alojz Ihan, 

 prof. dr. Metoda Dodič Fikfak, 



 

 doc. dr. Tit Albreht, 

 prof. dr. David B. Vodušek, 

 Milojka Kolar Celarc, ministrica za zdravje, 

 Joţica Maučec Zakotnik, drţavna sekretarka, 

 Mojca Gobec, generalna direktorica Direktorata za javno zdravje, 

 Tatjana Buzeti, generalna direktorica Direktorata za dolgotrajno oskrbo, 

 Tomaţ Glaţar, generalni direktor Direktorata za zdravstveno ekonomiko, 

 Marjan Sušelj, generalni direktor Zavoda za zdravstveno zavarovanje Slovenije. 

 

Na seji so bili prisotni tudi predstavniki medijev. 

 

 

Sejo Zdravstvenega sveta (v nadaljevanju: ZS) je vodil prof. dr. Franc Strle, predsednik ZS, po 

naslednjem DNEVNEM REDU: 

 

1. Potrditev predlaganega dnevnega reda. 

2. Potrditev zapisnika 4/2017 seje ZS in pregled realizacije sklepov. 

3. Moţnosti za evropsko in mednarodno sodelovanje Ministrstva za zdravje. 

4. Nacionalni program za hemofilijo. 

5. Razno. 

 

Po preštetju navzočih članov ZS je predsedujoči seji ugotovil, da je prisotnih 11 članov od 19, 

torej je ZS sklepčen. Lista prisotnosti je sestavni del originalnega zapisnika. 

 

 

Ad 1 – Potrditev predlaganega dnevnega reda 

 

Predsednik ZS je člane pozval k potrditvi predlaganega dnevnega reda seje. Člani ZS niso imeli 

pripomb na dnevni red. 

 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

 

Člani Zdravstvenega sveta so potrdili predlagani dnevni red seje. 

 

 

Ad 2 – Potrditev zapisnika 4/2017 seje ZS in pregled realizacije sklepov 

 

Predsednik ZS je člane pozval k potrditvi zapisnika 4/2017 seje ZS z dne 10. 5. 2017 in k 

pregledu realizacije sklepov seje. Člani ZS niso imeli pripomb na zapisnik. Sklepi so bili 

realizirani.  

 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

 

Člani ZS so potrdili zapisnik 4/2017 seje ZS z dne 10. 5. 2017 in se seznanili z realizacijo 

sklepov seje.  

 

 

 



 

Ad 3 – Možnosti za evropsko in mednarodno sodelovanje Ministrstva za zdravje 

 

Mag. Urban Krajcar, generalni direktor Direktorata za znanost Ministrstva za izobraţevanje, 

znanost in šport, je predstavil moţnosti raziskav na zdravstvenem področju in njihovo pomoč pri 

sprejemanju odločitev na področju zdravstva. Predstavil je, kateri ukrepi se trenutno izvajajo na 

evropski ravni, osredotočil se je predvsem na JPI, kjer gre za sodelovanje drţav pri 

raziskovanju, in ERA-NET, kjer pa gre za usklajevanje nacionalnih raziskovalnih programov. 

Apeliral je na ZS, da razmisli o moţnostih in spodbudi Ministrstvo za zdravje k sodelovanju.  

 

 

Sprejeta sta bila SKLEPA: 

 

ZS predlaga Ministrstvu za zdravje, da se aktivno vključi v pripravo strategij, ki bodo omogočile 

učinkovito izrabo moţnosti za evropsko in mednarodno sodelovanje na področju raziskav v 

zvezi z zdravjem. 

 

ZS predlaga čim prejšnje oblikovanje delovne skupine pri Ministrstvu za zdravje, ki naj bi 

vključevala predstavnike Ministrstva za zdravje, Ministrstva za izobraţevanje, znanost in šport 

in predstavnike raziskovalnih programov s področja zdravja, ki jih financira Javna agencija za 

raziskovalno dejavnost RS oziroma predstavnike Sveta za medicino pri tej agenciji. 

 

 

Ad 4 – Nacionalni program za hemofilijo 

 

ZS je prejel predlog Strokovnega sveta Društva hemofilikov, Kliničnega oddelka za otroško 

hematologijo in onkologijo Pediatrične klinike UKC Ljubljana in delovne skupine za 

koagulacijske faktorje pri komisiji Ministrstva za zdravje za preskrbo s krvjo za potrditev 

nacionalnega programa za celostno oskrbo bolnikov s hemofilijo in drugimi prirojenimi motnjami 

strjevanja krvi. Problematiko je predstavila asist. dr. Barbara Faganel Kotnik. Gre za nacionalni 

program, ki deluje ţe 50 let, potrebno pa ga je formalno urediti. Potrebno bi bilo formalno 

priznati nacionalni center za hemofilijo, urediti financiranje delovanja nacionalnega programa za 

celostno oskrbo bolnikov s hemofilijo in drugimi prirojenimi motnjami strjevanja krvi in vodenja 

registra hemofilikov in zagotoviti nadaljevanje dosedanje centralizirane oskrbe s koagulacijskimi 

faktorji. 

 

 

Sprejeti so bili SKLEPI: 

 

ZS se z nacionalnim programom za celostno oskrbo bolnikov s hemofilijo in drugimi prirojenimi 

motnjami strjevanja krvi strinja in ga podpira. 

 

ZS predlaga, da se uredi financiranje nacionalnega programa za celostno oskrbo bolnikov s 

hemofilijo in drugimi prirojenimi motnjami strjevanja krvi in registra iz javnih sredstev. 

 

ZS predlaga Ministrstvu za zdravje, da pozove UKC Ljubljana k ureditvi statusa registra za 

dolgoročno in stabilno delovanje. 

 

 

 

 



 

Ad 5 – Razno 

 

1. Delovanje Komisije za strokovna napredovanja 

 

Predsednik ZS je opozoril na problematiko (ne)delovanja Komisije za strokovna napredovanja 

in prosil predstavnike ministrstva za informacijo, ali je komisija ţe pričela z delom. Ga. Mate, 

generalna direktorica Direktorata za zdravstveno varstvo, je pojasnila, da je predsednica 

komisije sedaj razdelila vloge v obravnavo članom in do konca junija naj bi jih nekaj ţe 

obravnavali, zato je predlagala, da ZS z ukrepanjem počaka do takrat. 

 

Druge razprave pod točko "razno" ni bilo. 

 

 

5/2017 seja ZS z dne 7. 6. 2017 se je zaključila ob 16.20. 

 

 

 

Zapisala:                                                                                    

mag. Anja Bračko                                                                   prof. dr. Franc Strle 

koordinatorka ZS                                                         predsednik Zdravstvenega sveta 


